
5

دوشنبه

1404
خرداد

تاریخ 

2

سال 
سی ام

4208
 

  

 

 

 

 
 

 

 

 

 
 

 

 
 

   

 
 

    

 

 
  

 
 

 

   
 

 

    
 

 
  

 
 

  
  

 

 

 

 5873 - 8002

0101455837001071 - 32344771
071 - 32344772

071 - 42229246

ISSN : 5873 - 8002

خبـر

شماره

صفحه

روزنامه

در دیدار نماینده ویژه آمریکا در امور سوریه با الجولانی مطرح شد؛

فرستاده ویژه ایالات متحده در سوریه از دیدار خود با رئیس دوره انتقالی 
این کشور خبر داد.

به گزارش ایلنا به نقل از آناتولی، »توماس باراک«، فرستاده ویژه ایالات 
متحده در سوریه از دیدار خود با رئیس دوره انتقالی این کشور خبر داد.
سوریه،  موقت  دولت  رئیس  الجولانی«،  »محمد  با  که  کرد  اعلام  وی 
در استانبول دیدار کرده است.این اولین دیدار رسمی سطح بالا از زمان 

تصمیم دولت آمریکا برای لغو تحریم های اعمال شده علیه سوریه بود.

»اسعد  و  الجولانی  با  که  گفت  شد،  منتشر  که  بیانیه ای  در  باراک 
جسورانه  تصمیم  »اجرای  مورد  در  سوریه،  خارجه  وزیر  الشیبانی«، 
رئیس جمهور ترامپ برای هموار کردن راه برای صلح و رفاه در سوریه« 

گفت وگو کرده است.
وی افزود: »من تأکید کردم که لغو تحریم ها علیه سوریه هدف اصلی 
ما - شکست پایدار داعش - را حفظ می کند و فرصتی برای مردم سوریه 

برای آینده ای بهتر فراهم می کند.«

رئیس مرکز سلامت محیط و کار وزارت بهداشت گفت: مردم باید بین 
بهار و اوایل پاییز که تشعشعات خورشید شدیدتر است، مراقب باشند.

به گزارش خبرگزاری مهر به نقل از وبدا، محسن فرهادی، درخصوص 
لزوم مراقبت از پوست و چشم در مواجهه با تشعشعات خورشید، عنوان 
کرد: بر اساس مستندات سازمان جهانی بهداشت )WHO( افزایش میزان 
بروز سرطان های پوست در دهه های اخیر، به شدت با مواجهه با پرتوهای 
فرابنفش )UV( مرتبط است و مواجهه بیش از حد با اشعه UV به عنوان 
شناخته  ایمنی  سیستم  و  پوست، چشم  روی  بر  مضر  اثرات  اصلی  علت 

شده است.
وی با بیان اینکه فعالیت های خارج از منزل فواید جسمی و روحی زیادی 
دارد، افزود: این فواید باید با حفاظت از پوست در برابر اثرات نامطلوب 

شناخته شده اشعه UV متعادل شوند.
که  می کند  توصیه  مردم  به  بهداشت  جهانی  سازمان  داد:  ادامه  فرهادی 
اقدامات حفاظتی مناسب در برابر خورشید را انجام دهند. از جمله اینکه، 
زمان مواجهه را در آفتاب ظهر محدود کنند؛ چراکه شدیدترین تشعشعات 
UV خورشید دو ساعت قبل از ظهر آغاز و معمولًا تا دو ساعت پس از 

ظهر ادامه دارد.
رئیس مرکز سلامت محیط و کار وزارت بهداشت ادامه داد: تا حد امکان 
تابستان،  و  بهار  ماه های  در  ویژه  به  ساعات،  این  در  را   UV با  مواجهه 
محدود کنید؛ مردم می توانند بدون خطر در ساعات اولیه صبح و اواخر بعد 
از ظهر بیرون از منزل باشند و خطر آفتاب سوختگی بسیار کاهش می یابد.
فرهادی با تاکید بر توجه به شاخص UV، افزود: مقادیر این شاخص از 
صفر به بالا، متغیر است. هر چه مقدار شاخص بیشتر باشد، احتمال آسیب 
رساندن  آسیب  برای  کمتری  زمان  و  می شود  بیشتر  چشم  و  پوست  به 
موردنیاز است. مردم همیشه باید اقدامات احتیاطی را در مواجهه بیش از 
حد با خورشید انجام دهند، اما هنگامی که شاخص UV برابر ۳ یا بالاتر 

باشد، اقدامات ایمنی اشعه UV باید با دقت بیشتری انجام شود.
وی گفت: سعی کنید زمانی که اشعه UV شدیدتر است، به دنبال سایه 
سایبان ها،  یا  چترها  درختان،  قبیل  از  دار  سایه  مکان های  البته  باشید. 
حفاظت کامل در برابر UV را تأمین نمی کنند و شما همچنان در معرض 

UV ناشی از پرتوهای پراکنده و بازتابش ها )انعکاس ها( هستید.

رئیس مرکز سلامت محیط و کار وزارت بهداشت بر استفاده از وسایل 
 UV حفاظتی تاکید و عنوان کرد: یک کلاه با لبه پهن حفاظت در برابر
را برای چشم ها، گوش ها، صورت و پشت گردن تأمین می کند. لباس های 
کیپ بافته شده از پوست حفاظت می کنند و عینک آفتابی مناسب که 
آسیب های چشمی  می کند،  تأمین  را   UV-B و   UV-A برابر  در  حفاظت 

ناشی از مواجهه با خورشید را تا حد زیادی کاهش می دهد.
 UV-A )حفاظت  گسترده  طیف  با  آفتاب  ضد  کرم های  از  افزود:  وی 
شوند،  پوشانده  لباس  با  نمی توانند  که  پوستی  نواحی  برای   )UV-B و 
استفاده کنید. کرم های ضد آفتاب نباید برای طولانی کردن زمان ماندن 
شروع  می توانند  اینکه  با  این کرم ها  شوند.  استفاده  معرض خورشید  در 
اشعه  کامل  طور  به  نمی توانند  اما  بیندازند،  تأخیر  به  را  آفتاب سوختگی 

UV را مسدود کنند.

 ۳0 SPF وی گفت: استفاده از کرم ضد آفتاب با طیف گسترده با حداقل
به مقدار زیاد توصیه می شود؛ کرم ضد آفتاب هر دو ساعت یکبار، به 
ویژه پس از تعریق، شنا، بازی یا ورزش در خارج از منزل، باید تمدید 

شود.
هشدار  ضمن  بهداشت  وزارت  کار  و  محیط  سلامت  مرکز  رئیس 
در خصوص استفاده از دستگاه های برنزه کننده پوست )سولاریوم(، افزود: 
 UV اشعه  از  زیادی  میزان  به گونه ای طراحی شده اند که  این دستگاه ها 
کننده  برنزه  دستگاه  از  استفاده  بین  روشنی  ارتباط  و  می کنند  ساطع  را 
و سرطان پوست وجود دارد، بنابراین توصیه می شود که از دستگاه های 

برنزه کننده پوست )سولاریوم(، استفاده نشود.

وزارت بهداشت: 

چینی ها هواپیماهایی که هر یک از آن ها کمتر از ۳0 میلیون دلار ارزش 
دارند، به قیمت ۱۱۶ میلیون دلار با نفت کشورمان تهاتر کردند!

به گزارش خبرنگار اقتصادی ایلنا، خبر رسمی ورود ۲ فروند هواپیمای 
ایران  اسلامی  جمهوری  هواپیمایی  شرکت  ناوگان  به   A  ۳۳0 ایرباس 

)هما( منتشر شد.
در  وشهرسازی  راه  سابق  وزیر  بذرپاش  مهرداد  گذشته  ماه  یک  البته 
توییتی با اعلام این خبرو تبریک به ملت، گفته بود که خرید این دو 

هواپیما در دولت گذشته انجام شده است. 
این دو فروند  ایلنا، مقدمات ورود  به خبرگزاری  طبق اطلاعات رسیده 
هواپیما به ناوگان هوایی کشورمان از دو سال گذشته توسط یک شرکت 
بابت  انرژی(  )هاکان   HAOKUN ENERGY عنوان  تحت  چینی  گمنام 
تهاتر نفت ایران انجام شده اما نکته این است که چینی ها هواپیماهایی 
که هر یک از آن ها کمتر از ۳0 میلیون دلار ارزش دارند، به قیمت ۱۱۶ 

میلیون دلار با نفت کشورمان تهاتر کرده اند! 
البته ادعاهایی وجود دارد مبنی بر اینکه به همراه این دو فروند هواپیما 
که با احتساب هزینه تراشی هایی تحریم، درمجموع کمتر از ۶0 میلیون 
دلار ارزش دارند، قطعاتی هم وارد کشور شده که تا کنون جزییاتی از آن 
 منتشر نشده است. اخبار غیررسمی حاکی از این است که شرکت چینی
HAOKUN ENERGY بخش قابل توجهی از بدهی های خود به ایران را 

تسویه نکرده است، در دولت گذشته، )هاکان انرژی( بابت خرید نفت 
کشورمان وارد پروژه هایی از جمله طرح توسعه فاز دوم فرودگاه امام به 

ارزش ۲.۵ میلیارد دلار شد که همان زمان کارشناسان این عدد را برای 
پروژه تعریف شده نجومی می دانستند که البته هاکان انرژی آن پروژه را 

هم پس از کلنگ زنی، رها کرد. 
همچنین قرار بر این بود که هاکان انرژی با تهاتر نفتی، وارد پروژه های 
ریلی، خرید واگن و برقی کردن قطار تهران- مشهد، خرید هواپیما شود 
که هیچ یک به سرانجام نرسید. برای واردات ۵۵ فروند انواع هواپیما هم 
با هاکان انرژی توافقاتی شده بود که در نهایت پس از دو سال، دو فروند 

از آن، تقریباً با دو برابر قیمت روز گذشته وارد ناوگان ملی هما شد. 
با وجود این ابهاماتی که درباره ارزش دو فروند ایرباس A۳۳0 فروخته 
شده به هما از محل تهاتر نفتی ایجاد شده، ضرورت دارد که نهادهای 
نظارتی به این موضوع ورود کنند و سازمان هواپیمایی کشوری و شرکت 
هواپیمایی ملی ایران ایر )هما( برای تنویر افکار عمومی و شفاف سازی 
هواپیماها  این  واردات  برای  چینی ها  با  قرارداد  جزییات  از  توضیحاتی 
ارائه دهند. بذرپاش در روزهای آخر خود در وزارت راه و شهرسازی 
دولت سیزدهم در توصیه ای به صادق گفته بود که مسیر خرید هواپیما 
و نوسازی ناوگان هوایی را باز کرده است و بجای اینکه دولت هواپیما 
بیاورد بخش خصوصی با روش های بهتری می تواند هواپیماهای بیشتری 
را وارد کند. حال سوالی که مطرح می شود این است که چرا یک شرکت 
با تهاتر نفت برای کشورمان دلالی هواپیما می کرده آن  چینی آن هم 
هم در حالی که وزیر راه سابق در همان زمان مدعی بود بخش خصوصی 

می تواند با روش های بهتر هواپیماهای بهتری وارد کشور کند.

مهرداد بذرپاش وزیر سابق راه وشهرسازی در توییتی  گفته بود که خرید این دو هواپیما 

در دولت گذشته انجام شده است

و  پزشکی  علوم  دانشگاه  رئیس 
از  شیراز  درمانی  بهداشتی  خدمات 
راه اندازی نخستین و تنها آزمایشگاه 
ارزیابی محصولات و خدمات حوزه 
در  کشور  مصنوعی  هوش  سلامت 

شیراز، خبر داد.
از  نقل  به  به گزارش روزنامه طلوع 
روابط عمومی دانشگاه علوم پزشکی 
شیراز،  درمانی  بهداشتی  خدمات  و 
این خبر  بصیر هاشمی در خصوص 
تلاش های  با  آزمایشگاه  این  گفت: 
متخصصان  و  اساتید  ساله  چند 
که  شیراز  پزشکی  علوم  دانشگاه 
برای نخستین بار در کشور تأسیس 
شده و مأموریت اصلی آن، ارزیابی 
سلامت،  حوزه  محصولات  دقیق 
توسعه  تسهیل  استانداردسازی، 
فناوری و حمایت از نوآوری در این 

عرصه است.
فارس  سلامت  حوزه  ارشد  مسئول 

حوزه  این  فعالان  از  قدردانی  ضمن 
طراحی،  کرد:  تاکید  دانشگاه  در 
آزمایشگاه  عملیاتی سازی  و  توسعه 
ارزیابی بالینی محصولات و خدمات 
حوزه سلامت هوش مصنوعی نقشی 
هوش  اهداف  به  نیل  در  کلیدی 

مصنوعی در حوزه سلامت دارد.
مرکزی  وجود  افزود:  هاشمی   
ارزیابی  برای  معتبر  و  تخصصی 
هوش  خدمات  و  محصولات 
اساس  بر  سلامت  حوزه  مصنوعی 
استانداردهای ملی و بین المللی، لازمه 
توسعه پایدار این فناوری در کشور 

است. 

رئیس دانشگاه علوم پزشکی و خدمات بهداشتی 

درمانی شیراز خبرداد:

راه اندازی نخستین آزمایشگاه 
هوش مصنوعی سلامت کشور در شیراز

توانیر: 

نرم افزار برق من در حال 
به روز رسانی است

توزیع  و  انتقال  تولید،  شرکت 
عذرخواهی  با  )توانیر(  برق  نیروی 
از مشترکان از بروز رسانی نرم افزار 

برق من خبر داد.
برخی  دنبال  به  و  ایرنا  گزارش  به 
بروز  بر  مبنی  مردمی  گزارش های 
اختلال در سامانه برق من، شرکت 
بهبود  جهت  در  کرد:  اعلام  توانیر 
و  خدمت رسانی  و  پاسخگویی 
شده،  گزارش  مشکلات  رفع 
نرم افزاری  و  فنی  رسانی  به روز 
سایت(  و  )اپلیکیشین  برق  سامانه 
گرفته  قرار  کار  دستور   در 

است.
مشترکان  از  پوزش  ضمن  توانیز 
وجود  به  اختلالات  برخی  دلیل  به 
کارشناسان  که  کرد  تاکید  آمده، 
ارتقای  و  مشکلات  رفع  حال  در 
نرم افزار هستند تا در اسرع وقت و 
کاربران  دسترس  در  مشکل  بدون 

قرار گیرد.
به گزارش خبرنگار اقتصادی ایرنا، 
در  گزارش هایی  اخیر  روزهای 
خصوص ایجاد مشکل در دسترسی 
اپلیکیشن در فضای مجازی  این  به 

منتشر شده بود.

مجمع تشخیص مصلحت نظام اعلام کرد؛

تمام معاملات داخلی باید بر اساس ریال 
انجام شود

دبیرخانه  اقتصادی  کمیسیون  رئیس 
با  نظام  مصلحت  تشخیص  مجمع 
اشاره به تصویب بند اول پیش نویس 
سیاست های کلی پولی و بانکی گفت: 
براین اساس کلیه سیاست گذاری های 
پولی و بانکی و انتشار پول به بانک 

مرکزی واگذار شد.
محمدرضا  ایسنا،  گزارش  به 
کمیسیون  رئیس  پورابراهیمی 
اقتصادی، بازرگانی و اداری دبیرخانه 
با  نظام  مصلحت  تشخیص  مجمع 
اقتصادی  کمیسیون  جلسه  به  اشاره 
با دستور کار ادامه رسیدگی  مجمع  
پولی  سیاست های  پیش نویس  به 
معظم  مقام  دفتر  ابلاغی  بانکی  و 
اقتصادی  کمیسیون  گفت:  رهبری، 
در  را  پیش نویس  این  دبیرخانه 
و  علمی  مراکز  با  متعدد  جلسات 
بانک  روسای  حضور  و  پژوهشی 
و  مختلف  دولت های  از  مرکزی 
استادان دانشگاه ها، برگزاری همایش 
و کسب نظر و پیشنهادات متخصصان 
و  بحث  به  مختلف  دانشگاه های 
بود.رئیس کمیسیون  بررسی گذاشته 
اقتصادی و بازرگانی دبیرخانه مجمع 
جمع بندی  گزارش  گفت:  تشخیص 
در  دبیرخانه  اقتصادی  کمیسیون 
پولی  سیاست های  پیش نویس  مورد 
و بانکی به کمیسیون اقتصادی مجمع 
ارائه شد و بند اول این سیاست ها از 
۱۲ بند پیشنهادی با اصلاحات جزئی 

به تصویب رسید.
سیاست های  اهمیت  به  اشاره  با  وی 
سیاست  عنوان  به  بانکی  و  پولی 
داد:  ادامه  اقتصاد،  در  مادر  و  اصلی 
اقتصادی  کمیسیون  تصویب  با 
مجمع، بانک مرکزی به عنوان متولی 
سیاست های پولی و بانکی در کشور 

تعیین شد.
دبیرخانه  اقتصادی  کمیسیون  رئیس 

اختلاف نظرهایی  کرد:  اظهار  مجمع 
متولی  باید  دولت  اینکه  درباره 
بانکی  و  پولی  سیاست گذاری های 
داشت  وجود  مرکزی  بانک  یا  باشد 
اقتصادی  کمیسیون  پیشنهاد  اما 
باید  که  بود  این  مجمع  دبیرخانه  
پاسخگوی  و  متولی   مرکزی  بانک 

این سیاستگذاری ها باشد.
مصوبه  با  اینکه  بیان  با  پورابراهیمی 
مجوز  مجمع،  اقتصادی  کمیسیون 
بانک  به  کشور  در  پول  انتشار 
این  در  گفت:  شد،   داده  مرکزی 
شد  مطرح  پیشنهاداتی  نیز  موضوع 
در  را  پول  انتشار  مجوز  دولت  که 
اختیار داشته باشد. این پیشنهاد مورد 
موافقت اعضا قرار نگرفت و پیشنهاد 
کمیسیون اقتصادی دبیرخانه مبنی بر 
واگذاری اختیار انتشار پول به بانک 

مرکزی به تصویب رسید.
دبیرخانه  اقتصادی  کمیسیون  رئیس 
این  علاوه بر  داد:  ادامه  مجمع 
مصوب  مجمع  اقتصادی  کمیسیون 
معاملات  و  فعالیت ها  کلیه  کرد 
ریال  اساس  بر  باید  کشور  داخلی 
حکمرانی  اساس  این  بر  شود؛  انجام 
ریال از ماموریت های بانک مرکزی 
و  کامل  صورت  به  باید  که  است 

جامع اجرایی شود.
امیدواریم  کرد:  اظهار  پایان  در  وی 
بررسی  آینده  هفته  چند  ظرف 
کمیسیون  در  سیاست ها  پیش نویس 
اقتصادی مجمع به پایان برسد و این 
ارسال  مجمع  صحن  به  پیش نویس 

شود.

استاندار فارس تاکید کرد:

استاندار فارس گفت: یکی از راه های رشد اقتصاد مبارزه با قاچاق است و 
در تصویب قوانین و مقررات اقتصادی بایستی نقش و جایگاه ستاد مبارزه 

با قاچاق کالا و ارز لحاظ شود.
به گزارش روزنامه طلوع به نقل از پایگاه اطلاع رسانی استانداری فارس 
حسینعلی امیری، در آیین تکریم و معارفه دبیر جدید کمیسیون مبارزه 
با قاچاق کالا و ارز استان با اشاره به وظایف کمیسیون مبارزه با قاچاق 
کالا و ارز، بر اهمیت توجه به ماهیت اقتصادی این کمیسیون تأکید کرد.

استاندار فارس ترکیب اعضای کمیسیون مبارزه با قاچاق کالا و ارز را 
در راستای تشکیل یک حلقه مبارزاتی دانست که هریک از اعضا در آن 

نقشی را بر عهده دارند.
امیری اظهار داشت: هریک از اعضا در دستگاه های تحت مدیریت خود 
بر  را  ارز  و  کالا  قاچاق  از  جلوگیری  جهت  در  برنامه ریزی  مسئولیت 

عهده دارند.
وی در این زمینه بر اهمیت روش های خلاقانه و برنامه ریزی متناسب با 

شرایط موجود تأکید کرد.
پایش  زمینه  در  اس  پی  جی  از  بهره گیری  به  اشاره  با  فارس  استاندار 
سوخت ماشین آلات کشاورزی، آن را نمونه خوبی دانست که در زمینه 
مبارزه با قاچاق سوخت مؤثر بوده است و بایستی به عنوان الگو مورد 
با  استان  ارز  و  قاچاق کالا  با  مبارزه  قرار گیرد.رئیس کمیسیون  توجه 
یادآوری ماهیت اقتصادی این کمیسیون اظهار داشت: شایسته است هرجا 
قوانین و مقررات مرتبط با مسائل اقتصادی تصویب می شود، نمایندگانی 
از کمیسیون مبارزه با قاچاق کالا و ارز اثر آن را در سایر موارد که منجر 

به قاچاق نگردد مدنظر داشته باشند.
وی طرح ها و لوایح پیشنهادی و قوانین تصویب شده در کمیسیون های 
دولت و مجلس را در صورتی تأثیرگذار و منطبق با واقعیت خواند که 

همه جانبه بوده و آثار و تبعات آن در نظر گرفته شده باشد.
امیری مبارزه امنیتی و انتظامی را آخرین گام در زمینه مبارزه با قاچاق 

کالا و ارز عنوان و خاطر نشان کرد: ترکیب اعضای کمیسیون مبارزه 
با قاچاق کالا و ارز نشان می دهد که مقابله با قاچاق تنها وظیفه نیروهای 
نظامی و انتظامی نیست بلکه همه اعضا و مدیران بایستی در جایگاهی که 
حضور دارند با تدوین یک برنامه کمیت پذیر با شاخص های معین، نقطه 

عزیمت خود را برای مبارزه با قاچاق کالا و ارز مشخص نمایند.
وی همچنین بر ضرورت آسیب شناسی روش های قدیمی تأکید و خاطر 
نشان کرد: انسان با شرایط خو می کند و در برابر تغییر مقاوم است، از 
این رو بایستی تلاش کرد با نقد روش های کهنه و مطالعات تطبیقی و 
استفاده از تجربیات سایر کشورها که در زمینه مبارزه با قاچاق کالا و 

ارز توفیقاتی داشته اند، فعالیت های نو و مؤثر صورت گیرد.
در این جلسه دبیر پیشین کمیسیون مبارزه با قاچاق کالا و ارز استان، 
گزارشی از فعالیت های این کمیسیون را در دور تصدی خود شرح داد 
و همچنین کهندل دبیر جدید کمیسیون، برنامه های آینده و دغدغه های 

خود را بیان نمود. 
و  کالا  قاچاق  با  مبارزه  کمیسیون  دبیر  کهندل،  پرویز  است  گفتنی 
و  است  حقوق  دکترای  دانش آموخته  کشور،  وزارت  نیروهای  از  ارز، 
مدیریت  فارس،  استانداری  شوراهای  و  شهری  امور  دفتر  مدیریت کل 
اداری  نمایندگی دیوان عدالت  استانداری، مدیریت دفتر  هسته گزینش 

در استان فارس از جمله سوابق اوست.

عضو شورای شهر شیراز خبرداد: 

تغییر کاربری باغات قصردشت 
با وجود قوانین سختگیرانه

شیراز  شهر  شورای  عضو  کمالی 
سختگیرانه  قوانین  وجود  با  گفت: 
قصردشت  استحفاظی  حوزه  باغات 
پیدا  کاربری  تغییر  راحتی  به 

می کنند. 
سرویس خبری/خدیجه غضنفری: 
و  نود  و  یکصد  در  کمالی  ابراهیم 
ششمین جلسه علنی شورای اسلامی 
شهر شیراز در نطق پیش از دستور 
به  گردشگران  اینکه  بیان  با  خود  
امید دیدن یک شهر سبز و تاریخی 
به شیراز می آیند گفت: اگر هر روز 
شیراز  باغات  بر  شورا  هرجلسه  و 

مرثیه بخوانیم کم است.
وی اضافه کرد: درحالی که شیراز 
محیطی  زیست  »پایتخت  به عنوان 
آسیا« معرفی شده اما درست همان 
از  متر   ۲۴ از  بیش  روزانه  زمان 

باغات را از دست داد.
وجود  با  کرد:  خاطرنشان  کمالی   
حوزه  باغات  سختگیرانه  قوانین 
راحتی  به  قصردشت  استحفاظی 

تغییر کاربری پیدا می کنند. 
این عضو شورای اسلامی شهر شیراز 
هشدار داد دیگر باغی در این شهر 
میراث  این  برابر  در  همه  و  نمانده 

زنده، مسئولیت تاریخی داریم.
کمالی با اشاره به کمبود شدید آبی 
در شیراز به عنوان یکی از مشکلات 
در  روز  هر  متاسفانه  داشت:  بیان 
شهر  این  باغات  از  گوشه  یک 
و کسی  می آورد  بر  سر  ساختمانی 

نیست با آن مقابله کند.
وی با بیان اینکه بیش از ۴0 جلسه 
برگزار  باغات  از  صیانت  کمیته 
شده ادامه داد: جدای نگرانی فضای 
آب،  کمبود  باغات،  محیط  زیست 
برای  تشویقی  سیاست های  نبود 
باغدار و اقتصادی نبودن باغداری با 
دغدغه بی پایان ساخت و سازهای 

غیرمجاز روبرو هستیم که هر روز 
در حال انجام است.

شیراز  شهر  اسلامی  شورای  عضو 
اضافه کرد: بساز و بفروش ها سخت 
مشغول کارند از خلل های قانونی با 
خبرند و مطلع تر از شهرداری عمل 
می کنند و خدا می داند دلالان بانفوذ 

تا کجاها وصل اند. 
دیگر  سوی  از  کرد:  اضافه  کمالی 
و  شناسایی  توان  همپوشان  گشت 

برخورد با متخلفان را ندارد.
قطعی  آرای  کرد:  اظهار  کمالی 
زمین  بر   ۱00 ماده  کمیسیون های 
مانده و حتی آرای تأیید شده دیوان 

عدالت اداری نیز اجرا نمی شود. 
این  در  هیچکس  وقتی  افزود:  وی 
چه  با  باغ  تعداد  چه  نمی داند  شهر 
و  دارد  وجود  شیراز  در  مساحتی 
آماری از آن در دست نیست به ما 
حق بدهید فکر کنیم بنایی بر انجام 

کار وجود ندارد.
شورای  عضو  این  کمالی  گفته  به 
اسلامی شهر شیراز وضعیت مناسب 
نیست و در نقطه بحرانی تلف شدن 

باغات قرار داریم.
با  عضو شورای اسلامی شهر شیراز 
اشاره به تغییر سه مدیرکل آموزش 
اخیر،  استان در دو سال  و پرورش 
کنشگران  و  مردم  به  خطاب 
به  یاری  دست  گفت:  اجتماعی 
سوی شما دراز می کنم به داد باغات 
شیراز برسید، اگر دیرتر اقدام کنیم، 
تنها نام این باغات را در کتاب های 

تاریخ خواهید یافت.

مدیر درمان تأمین اجتماعی فارس خبر داد:

پیوستن بیمارستان های خصوصی 
به چرخه خدمت رسانی تأمین اجتماعی

اجتماعی فارس  تأمین  مدیر درمان 
خدمات  چتر  گسترش  به  اشاره  با 
استان  در  اجتماعی  تأمین  درمانی 
فارس اظهار داشت: چهار بیمارستان 
خصوصی که به دلیل عدم پرداخت 
را  خود  همکاری  بدهی ها  کامل 
ابتدای  از  بودند،  کرده  متوقف 
مجدد،  قرارداد  انعقاد  با  خردادماه 
تأمین  خدمت رسانی  چرخه  به 

اجتماعی بازگشتند.
نقل  به  طلوع  روزنامه  گزارش  به 
درمان  مدیریت  عمومی  روابط  از 
عباس  فارس  اجتماعی  تأمین 
کلی  سیاست های  گفت:  محسنی 
پایه  بر  اجتماعی  تأمین  سازمان 
ارتقای سلامت جامعه و حمایت از 

بیمه شدگان تدوین شده است.
اجتماعی  تأمین  درمان  مدیر 
حمایت های  از  قدردانی  با  فارس 
شش  افزود:  سازمان،  مدیرعامل 
که  بستری  خصوصی  مرکز 
عدم  دلیل  به   ۱۴0۳ زمستان  در 
پرداخت معوقات، قرارداد همکاری 
لغو  یک طرفه  به صورت  را  خود 
پیگیری های  با  بودند،  کرده 
به مجموعه تأمین  انجام شده، مجدداً 
بیمارستان های  پیوستند.  اجتماعی 
و  شفا  فرهمندفر،   ،MRI مرکزی 
بیناگستر،  محدود  جراحی  مرکز 
را  خود  قرارداد  فرایند،  این  طی 
اجتماعی  تأمین  درمان  مدیریت  با 

تمدید کردند.
مهم  نقش  به  اشاره  با  محسنی   
در  بخش خصوصی  درمانی  مراکز 
چرخه سلامت گفت: استان فارس، 
از  کشور،  پزشکی  قطب  به عنوان 
خدمات  ارائه  برای  بالایی  ظرفیت 
درمانی برخوردار است و گسترش 
تأثیر  اجتماعی،  تأمین  چتر درمانی 
سلامت  سطح  ارتقای  در  بسزایی 

جامعه دارد.

وی با اشاره به نقش استان فارس در 
استان های  به  درمانی  خدمات  ارائه 
استان های  داشت:  اظهار  همجوار، 
و  کهگیلویه  بوشهر،  کرمان،  یزد، 
از  بسیاری  بندرعباس و  بویراحمد، 
هم وطنان از خدمات مراکز درمانی 
تأمین  قرارداد  طرف  و  ملکی 
بهره مند  فارس  استان  در  اجتماعی 

می شوند.
اجتماعی فارس  تأمین  مدیر درمان 
خاص  جراحی  اعمال  انجام  افزود: 
و پیشرفته در استان فارس، موجب 
سراسر  از  بیماران  که  است  شده 
طرف  و  ملکی  مراکز  در  کشور 
استان  اجتماعی  تأمین  قرارداد 

پذیرش شوند.
وی با اشاره به سیاست های حمایتی 
خاطرنشان  اجتماعی  تأمین  سازمان 
طرف  مراکز  گسترش  با  کرد: 
پرداختی  هزینه های  قرارداد، 
قابل توجهی  به طور  بیمه شدگان 
تأثیر  امر  این  که  می یابد  کاهش 
اقتصاد  از  حمایت  در  مستقیم 
خانوار و افزایش سطح رضایتمندی 

بیمه شدگان خواهد.
از  قدردانی  با  محسنی  پایان،  در 
تلاش های ارزنده همکاران معاونت 
خرید راهبردی و رسیدگی به اسناد 
پزشکی، اظهار داشت: این عزیزان، 
مسئولیت پذیری  و  تعهد  دقت،  با 
تسهیل  در  مؤثر  نقشی  مثال زدنی، 
افزایش  و  درمانی  فرآیندهای 

کیفیت خدمات ایفا می کنند.


